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R6 Sint-Katelijne-Waver  -  Geluidsschermen

In augustus 2020 verscheen in de pers het bericht dat er geluidsschermen zouden 
worden geplaatst langs de R6 ter hoogte van Sint-Katelijne-Waver. Buurtbewoners 
hadden daar jarenlang op aangedrongen wegens de geluidsoverlast die er gekomen was 
door het doortrekken van de R6. Een dergelijke maatregel zou de leefbaarheid van de 
buurt moeten vergroten.

Die schermen zouden worden geplaatst over een afstand van 2 kilometer. In de initiële 
planning was het de bedoeling in de loop van 2021 te starten met de werken.

Kan de minister een stand van zaken geven rond het plaatsen van deze schermen?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1356 van 1 juni 2022
van FREYA PERDAENS

Het nieuwe stuk van de R6 (= de doortrekking) tussen de Mechelsesteenweg in Sint-
Katelijne-Waver en de Putsesteenweg (N15) in Bonheiden is al enkele jaren in gebruik, 
maar de omgevingsvergunning werd in 2017 vernietigd. Er diende daarop een nieuw 
project-MER opgemaakt te worden om zo een nieuwe omgevingsvergunning te kunnen 
verkrijgen. In de project-MER onderzochten onafhankelijke experts de mogelijke effecten 
van de doortrekking van de R6 op mens en milieu. Uit het MER-onderzoek kwamen een 
reeks milderende maatregelen om de negatieve effecten van de doortrekking van de R6 
te compenseren. De precieze impact is volledig becijferd en in kaart gebracht. Parallel 
aan het MER-onderzoek werd gewerkt aan een vergunningsdossier om een nieuwe 
omgevingsvergunning te kunnen verkrijgen. De project-MER maakt integraal onderdeel 
uit van deze vergunningsaanvraag.

De aanvraag voor die nieuwe vergunning werd eind maart ingediend door het 
Agentschap Wegen en Verkeer (AWV). In het kader van de vergunningsprocedure startte 
op vrijdag 6 mei 2022 een openbaar onderzoek. Het openbaar onderzoek duurde 30 
dagen, tot en met 5 juni 2022. In die periode konden geïnteresseerden de plannen 
inkijken en desgevallend opmerkingen of bezwaren indienen. Intussen is het openbaar 
onderzoek afgerond. 

Indien de vooropgestelde procedure kan worden aangehouden, wordt verwacht dat de 
vergunning in het najaar kan worden afgeleverd. AWV tracht het aanbestedingsdossier 
voor het plaatsen van de geluidsschermen daarop af te stemmen, zodat de uitvoering 
aansluitend kan gebeuren (rekening houdend met bestellingen van materiaal, kan 
uitvoering in het voorjaar van ‘23 verwacht worden).


